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Gezondheidspreventie in toeristische centra  -  Gebruik zonnebank

Tijdens de laatste gezondheidsconferentie preventie werd de nadruk gelegd op ‘Health is 
in all policies’. Het specifiek maken van acties in bepaalde situaties en naar specifieke 
doelgroepen moet de slagkracht van de gezondheidsdoelstellingen versterken. Tijdens 
haar vrije tijd, dient de bevolking ook voldoende gesensibiliseerd te worden. Men gaat 
vaak ontspannen in erkende relax- en wellnesscentra. 

Recentelijk verscheen een EU-rapport (com. SCHEER) waarin staat dat het gebruik van 
zonnebanken vermeden moet worden indien men de kans op huidkanker wil 
verminderen. 

De HGR (Hoge Gezondheidsraad) adviseerde dan ook recentelijk dat zonnebanken op 
geen enkele manier onschadelijk zijn voor de volksgezondheid.

1. Welke gesubsidieerde toeristische centra bieden zonnebankgebruik aan? 

2. Hoeveel van deze gesubsidieerde toeristische centra werden de afgelopen 2 jaar 
(2015 tot heden) door de inspectie gecontroleerd op veilig zonnebankgebruik?

3. Hoeveel gesubsidieerde toeristische centra zoals hierboven vermeld hebben de 
voorbije 2 jaar (2015 tot heden) zonnebanken verwijderd? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 147 van 23 oktober 2017
van CINDY FRANSSEN

In 2014 en 2015 kende Toerisme Vlaanderen logiessubsidies toe voor wellness. Uit het 
overzicht van de gesubsidieerde logies blijkt dat de investeringen niet gericht waren op 
de installatie van zonnebanken.
 
Toerisme Vlaanderen heeft geen weet van logies die zonnebankgebruik aanbieden. 


